
Mindeord for Tom. 
  
Lad os starte vores bestyrelsesmøde med at mindes Tom, både for det store uselviske arbejde han udførte 
for foreningen, og for hans aktive indsats i bestyrelsen. 
Ud over det, stillede Tom sig også til rådighed med vennetjenester af praktisk art, og var altid god for en 
snak. 
Vi savner Tom for den han var. 
Lene vi tænker på dig, og vil være der for dig. 
 
Bestyrelsen sørgede for en bårebuket til Toms bisættelse. Lene har takket for opmærksomheden. 
  

 

Referat af bestyrelsesmødet søndag d. 20. februar 2022 

Til stede. 
Judith Paludan-Müller  
Bøgh Stisen  
Lene Lange (gæst) 
Erik Bottke (gæst) 
Karsten Søndergaard (referent) 
 

1. Opfølgning fra mødet den 18. december 2021. 
a. Vedr. Grøfteudvalgets rapport vil Aagaard blive bedt om at komme med et tilbud på rensning af 

rørene under stikvejene, samt en pris for udgravning af grøftebunden på begges sider af disse. I 
øvrigt vil Aagaard blive bedt om at rive vejen i det tidlige forår, hvor det må forventes, at vi går 
ind i en længere periode med tørvejr. Mht. Dødningebakken, vil deres formand holde et vågent 
øje med vejen og de lovede reparationer. 
 

b. Affaldsbeholderne. 25 medlemmer af grundejerforeningen har ønsket at benytte sig af 
tilbuddet mht. fælleindkøb af affaldsskjulere. Bøgh har brugt lang tid på projektet og har 
ligeledes undersøgt hos Frederikhavns Kommune, om begge affaldsskjulere nu også overholder 
gældende regler om pladsforhold i forhold til Arbejdsmiljø. Meldingen fra kommunen er, at 
begge er godkendt. Affaldsskjulerne vil blive leveret hos Judith (S67) i uge 15 (Påskeugen). 

 
Lene Lange (S51) observerede for nylig en del tabt affald fra en af skraldebilerne. 
Efter henvendelse til kommunen, havde Lene fået pænt svar tilbage, at skraldebilerne 
selvfølgelig både havde kost og skovl med, når disse uheld indtraf, men at henvendelsen i øvrigt 
vil give anledning til indskærpelse over for medarbejderne. 
 

c. Anmodningen fra Per og Bente Bregendahl, se referatet fra bestyrelsesmødet 23. oktober 2021 
(punkt 5), er trukket tilbage. 
 

d. Bestyrelsesansvarsforsikringen er nu tegnet. 
 

 
 



  
2. Arbejdsdag Skærtorsdag.  
       Vanen tro vil der blive indkaldt til fælles arbejdsdag Skærtorsdag. Primært vil der skulle bruges     
       kræfter på fjernelse af uønsket og udgået vegetation af al slags. Efterfølgende er foreningen vært 
       ved grill pølser og en forfriskning (øl/vand). Mere praktisk info om selve arbejdsdagen vil følge i   
      separat mail. 
 
3. Generalforsamlingen Langfredag. 

a. Generalforsamlingen vil i år blive afholdt på Hotel Inger i Hulsig kl. 11. Efterfølgende vil 
foreningen være vært ved et mindre traktement. 

b. Erik Bottke vil fremlægge regnskab og budget.  
c. Der skal vælges nyt bestyrelsesmedlem, bestyrelsessuppleanter, revisor og revisorsuppleant. 

Bestyrelsen har fundet egnede kandidater. 
 

4. Eventuelt. 
Branddaskerne, som bestyrelsen sidste år besluttede at indkøbe, vil blive hængt op bagpå den 
gamle telefonboks, her i det tidlige forår. 
  

  
 

 


